

## PROTOKOLL

### Årsmøte Tromsø Seilforening 2017

**Sted:** Løkta, Tromsø.

**Dato:** 14.02.17 kl. 19.00

**Til stede med stemmerett:** Svein Johnsen, Arild Bjørge, Stefan Christensen, Håkon Fottland, Alf Inge Iversen, Thor Magne Jensen, Lena Larssen, Kirsten Marienhagen, Ken Olsen, Knut Eilif Schrøder, Karina Skreland, Gjert-Henrik Vedeler, John Wiesener, Kolbjørn Aarø og Charlotte Bratberg.

#### **Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigete**

- *De stemmeberettigede ble godkjent.*

#### **Sak 2: Godkjenne innkalling og sakliste**

- *Godkjenning av foreningens organisasjonsplan var uteglemt i sakliste. Saken ble tatt inn som ny sak 10. Innkalling og sakliste ble godkjent etter dette.*

#### **Sak 3: Velge dirigent og referent**

- *Dirigent: Svein Johnsen.*
- *Referent: Charlotte Bjørvik Bratberg*

#### **Sak 4: Velge to medlemmer til å underskrive protokollen**

- *Vedtak: Ken Olsen og Lena Larssen valgt til å underskrive protokollen.*

#### **Sak 5: Behandle årsberetning**

- Styreleder Svein Johnsen gjennomgikk årsberetningen for 2016. Av sakene i årsberetningen, ble følgende saker løftet opp med innspill til videre jobbing i styret:
- Medlemmer: Hvordan rekruttere flere? Familiemedlemmer bør ikke telle som enheter, men som enkeltpersoner. Skal vi tilby medlemservice, - hjelpe folk med å melde seg inn?
- Seilsporthaga: Videreutvikling i 2017. Hvordan engasjere flere som ikke seiler på Timeout til vanlig? Hvordan rekruttere flere ungdommer? Ønskelig med en ideell treningsbåt.
- Verftstomta: Da tomte skal utbygges, foreslås det at TSF bør komme med rekkefølgeforslag til utbygger der en krever at infrastruktur til Løkta sikres. Parkeringsmuligheter og vedlikehold av rekkverk på molo bør drøftes.
- Troms Seilkrets: Ved eventuell oppløsning av seilkretsen, foreslås det at midlene som står på bok, øremerkes til noe nyttig, - eksempelvis å få godkjent en seilmåler/båtmåler i Troms.
- Seilingens dag: Da PR og organisering av arrangementet må forbedres, oppfordres det til at så mange som mulig deler arrangementet på Facebook for å nå ut til mange på kort tid.

- Mediestrategi: TSF bør ha en klar og tydelig mediestrategi. Hjemmesiden er uoversiktlig på mobil og bør utbedres. Det ble drøftet fordeler og ulemper ved at TSF har tre sider (hjemmeside, FB-side og FB-gruppe). FB-side ble vurdert for sletting, men enighet om at den likevel er nyttig for å kunne opprette arrangementer som kan deles. I etterkant av årsmøtet har Gjert-Henrik Vedeler tatt på seg ansvaret for å oppgradere nettsiden for å gjøre den mer ryddig og oversiktlig.
- Vedtak: *Årsberetningen godkjent med nevnte oppfordringer og merknader.*

#### **Sak 6: Behandle revidert regnskap**

- Kasserer Kolbjørn Aarø la fram regnskap og revisjon for 2016, samt budsjett for 2017.
- Årsregnskapet viser et overskudd på kr 37 540,49.
- Det foreslås at styret lager et eiendelsregister for å holde oversikt over eiendeler som er avskrevet.
- Vedtak: *Regnskapet for 2016 godkjent.*

#### **Sak 7: Behandle forslag og saker**

##### **7.1: Jollesatsingen (se vedlegg)**

- Svein Johnsen og Håkon Fottland redegjorde for jollegruppas fungering. Gruppen har få aktive seilere, og rekruttering av nye har ikke fungert tilstrekkelig. Håkon har mye ansvar, og får lite hjelp i forhold til rigging, inn- og utpakking. Det er ønskelig å få foreldregruppen mer på banen. Flere av nybegynnerne som startet opp i høst, har falt fra. Som et forebyggende tiltak, ble det på årsmøtet foreslått å rekruttere en trener i tillegg til Håkon, slik at man kan dele seilerne i to grupper. Da kan en trener fokusere på nybegynnerne, og den andre på de mer erfarne jolleseilerne, - også i overgangen til en evt. større båt. Som et forslag fra styret, ble det på årsmøtet foreslått avlønning av to trenere for å sikre jollegruppas framtid. Ingen negative innspill på dette. I 2016 mottok ingen seilere (foresatte) faktura på leie av jolle da det var uklarhet om hvem som var ansvarlig for utlevering. Trener oppfordres til å føre liste over oppmøtte på trening, og levere faktura til de som er aktive.
- Jolleseiling: I årsberetningen nevnes det å sette noe av jolleutstyret som ikke er i bruk på lager. Det anses av oppmøtte på årsmøtet som unødvendig i forhold til videre satsing. Man bør i alle fall ikke redusere fra to til en følgebåt da det ikke anses som sikkerhetsmessig forsvarlig. Styret jobber videre med å finne ny lokasjon for jollegruppen da lagerplassen på Åkre skal rives, og har mottatt tips fra oppmøtte på årsmøtet i forhold til dette.
- Vedtak: *TSF ser seg rundt etter en ekstra trener, og det budsjetteres for avlønning av to trenere i jollegruppen som en testordning i 2017. Det jobbes videre med å finne en egnet lokasjon for jollegruppen. Årsmøtet gir tilslutning til styrets vurdering i forhold til å finne andre suksesskriterier for videre jollesatsing.*

##### **7.2: Endring i baner Tirsdagsregattaen (se vedlegg)**

- Styret mottok et forslag fra Gjert-Henrik Vedeler om endring av bane på tirsdagsregattaen i tilfeller med lite vind, og valgte å drøfte dette i plenum på årsmøtet for å få gode innspill. Målet til forslagsstiller, er å skape en mer spennende bane med flere krysslegger, og unngå gjentatte erfarne episoder med at vinden "dør ut" ved seiling opp Tromsøundet. Mange på årsmøtet var positivt innstilt til forslaget. En utfordring som påpekes, er at målgang ikke er ved Løkta, noe som kan føre til at flere seiler rett hjem etter endt regatta. Det er uheldig for

det sosiale miljøet i klubben. På årsmøtet ble det drøftet om banen kan gjennomføres som en prøveordning et par ganger i 2017.

- Vedtak: regattakomiteen bes fastlegge lettvindsbane som tar hensyn til innvendingene i saksframlegget dog slik at det skal være naturlig å samles på Løkta etter målgang. Eventuelt gjennomføre forslaget som en prøveordning et par ganger i 2017.

### **7.3: Fellesklasse respitt i Tirsdagsregattaen (se vedlegg)**

- Styret mottok et forslag fra Gjert-Henrik Vedeler om endring av lang sørlig bane på tirsdagsregattaer. Målet til forslagsstiller, er at alle båtene skal kunne konkurrere i samme klasse, og at alle skal komme i mål omtrent samtidig. Flere på årsmøtet var positivt innstilt til forslaget. Utfordringer som påpekes er at det er vanskelig å administrere, og det stilles spørsmålsteget ved hvem som skal ha ansvaret. Respittstart er mer utfordrende for nybegynnere, og kan føre til at færre båter stiller til start. En eventuell prøveordning av respittstart, kan kanskje avventes til litt ut i sesongen så nye seilere rekker å opparbeide seg erfaring med regattaer slik de gjennomføres i dag.
- Vedtak: Saken overleveres til regattakomiteen som oppfordres til å vurdere om respittstart kan testes ut på "lang sørlig bane" et par ganger i løpet av sesongen 2017.

### **Sak 8: Fastsette medlemskontingent**

Vedtak: medlemskontingenten ble endret i 2016 og endres ikke for 2017.

### **Sak 9: Drøfte budsjettforslaget**

- De oppmøtte på årsmøtet kom med følgende forslag til budsjettet som endres i henhold til ønsker. Det budsjetteres med 10 000 kr for å dekke reise til ungdom i Seilsportligaen, 25 000 til avlønning av to trenere i jollegruppa og 25 000 kr for å drive med rekruttering til kjølbåtaktivitet.
- Det er ønskelig med tørrdrakter til Feva-seiling, samt redningsvester og ideell båt til Seilsportlaget, men dette ble ikke tatt høyde for i årets budsjett.

Vedtak: budsjettforslaget er drøftet og vedtatt med merknader i.h.t protokoll.

### **Sak 10: Godkjenning av foreningens organisasjonsplan.**

Vedtak: Gjeldende organisasjonsplan videreføres uendret.

*Signaturrett: Styret i fellesskap. Styreleder og kasserer er meddelt prokura.*

### **Sak 11: Valg**

Avtroppende valgkomite bestående av Trond Johansen og Karina Skreland, kom med følgende innstilling til nytt styre, som ble vedtatt som gjeldende etter valg på årsmøtet i 2017:

- 11.1 Styreleder: Svein Johnsen
- 11.2 Nestleder: John Wiesener
- 11.3 Øvrige styremedlemmer: kasserer: Kolbjørn Aarø. (Ikke på valg: Trond Magne Jensen og Øyvind Haraune.)
- 11.4 Varamedlem: Charlotte Bjørvik Bratberg
- 11.5 Revisor. Vedtak: Årsmøtet gir styret fullmakt til å velge to revisorer.

- 11.6 Representanter til ting og møter i organisasjonsledd med representasjonsrett.  
Vedtak: årsmøtet gir styret fullmakt til å oppnevne representantene.
- 11.7 Leder av valgkomiteen: *Stefan Christensen ble valgt*
- 11.8 Medlem av valgkomite: *Kirsten Marienhagen ble valgt*

Referent: *Charlotte Bjørvik Bratberg*

Merknad fra underskrivere:

**Sak 8: Kontigenten gjelder for 2018.**

**Protokollen godkjennes, .....07-03-2017**



**Lena Larssen**



**Ken Olsen**

Kopi:

*Idrettsrådet i Tromsø kommune*  
*Troms seilkrets*